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Dr. Katon Béla
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Költségvetési szervek alapító okiratának felülvizsgálatával kapcsolatos problémák III. ”

címen kérdést kívánok feltenni Dr. Osztó Péter miniszter úrnak .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !
A költségvetési szervek alapító okiratának felülvizsgálata kapcsán felvetett problémáinkr a
adott válaszával kapcsolatban az alábbiakról kívánom tájékoztatni :
Az előző két levelemben foglalt, a jogszabály nem megfelelő előkészítéséből fakadó
nehézségeket, valamint a törvény általi kötelezettségek végrehajtásának el őkészítő munkálata i
során tapasztalt hiányosságokat, melyeket tényekre alapozva állítottam továbbra i s
fenntartom .
Válaszlevele elolvasása után örömmel tapasztaltam, hogy elismerte, történtek hibák és voltak
hiányosságok a jogalkotásban és a jogalkalmazás során egyaránt . Természetesen a hibákat, és
hiányosságokat, a „kisebb-nagyobb gyermekbetegségeket” másként értékeli az, aki ez t
távolról szemléli, és másként az, akinek ezzel nap, mint nap dolgoznia kellett és kell .
A jogszabály elő írásaiból fakadó és a költségvetési szerveket érint ő kötelező felülvizsgálato t
az önkormányzatoknak kellett elvégeznie, így a törvényben foglaltak végrehajtása során a
nehézségek elszenvedő i a képviselőtestületek voltak .
Az előző levelemben leírt és jelenleg is fenntartott tényeket szeretném kiegészíteni néhán y
gondolattal .
Válaszában említett reformfolyamat megvalósításához szükséges, hogy az megfelel ően
előkészített legyen, amiről — tekintve, hogy a mai napig nem jelent meg minden végrehajtás i
rendelet — nem beszélhetünk . Ugyancsak válaszában hivatkozik a szabályozás mélységére, é s
az új szemlélet alkalmazására, melyre elsősorban azon „köztes” szerveknek lett voln a
szüksége, akiknek szerepe és feladata volt a törvény végrehajtásában. A szabályozás
átgondoltságáról pedig csak akkor lehet szó, ha az az alkalmazás során felmerül ő kérdésekre
választ ad vagy legalább is megpróbál választ adni . Ezen követelmények megvalósulásáró l
nem beszélhetünk, hiszen a törvény jobbára csak a kérdéseinket szaporította és szaporítja m a
is .

Tisztelt Miniszter Úr !
Örömömre szolgál, hogy az általam felvetett problémákat részben elfogadja és jogosnak érzi a
kritikát. Kérem, a jövőben tegyen meg mindent — erre a rövid időre, ami ebben a státuszában



hátra van - annak érdekében, hogy a megjelenő jogszabályok ne nehezítsék tovább a
jogalkalmazók munkáját .

Véleményem továbbra is, hogy az ilyen átfogó és nagy jelent őségű jogszabályok megjelenésé t

kellő átgondoltságnak, el őkészítettségnek kell megel őznie, illetve a várható problémák
kezelésére maximálisan fel kell készülnie a jogalkotónak is .
A jogszabályok hatályba léptetésekor pedig kiemelt figyelmet kell fordítani arra, hog y
megfelelően felkészült szakemberek álljanak a jogalkalmazók rendelkezésére, valamint arr a
is, hogy a jogalkotási törvényben megkívánt szükséges felkészülési időt a jogalkotó biztosítsa .

Karácsonyi ajándékként, tekintettel arra, hogy két malomban őrlünk, további kérdéseket ,
megjegyzéseket e tárgyban nem teszek fel Önnek .

Pápa, 2009. december 22 .

Tisztelettel :

Dr. Kovács Zotán
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